
INSÄNDARE: 
 
Hej Toni! 
 
 
Sedan några år har jag följt dina nyhetsbrev och jag älskar dom. Sedan jag började på Interbus 
Stockholm AB i slutet av 80 talet har jag hört talas om dig och har förstått att du var Sveriges 
Mr Buss och att det sedan dess inte kommit någon som kan ersätta Dig! 
 
Läste i ditt senaste nyhetsbrev om Nobina där du skrev "Vem räddar branschen från alla dessa 
stolpskott till ledare?". 
 
Min son sa vid ett tillfälle: Han är inget stolpskott, han är inte ens i närheten! Skulle han 
skjuta straff så går bollen över sidlinjen! 
 
Och det gäller många i bussbranschen, som det verkar så kommer dom inte ur sina 
nedåtgående spiraler. Vi kliar varandras ryggar i stället för att göra någon nytta! 
 
Det var ju ingen större ordning på Interbus innan Strömma tog över men för ett år sedan så 
"headhuntade" man Westins vVD och branschen borde lära sig av det. Ta in dom som kan 
något i BR! En man som är förbisedd är Gunnar Sahlén på KR-Trafik AB. Oturligt nog har 
han fel medarbetare som utnyttjar sina kontakter hos huvudmannen Upplands Lokaltrafik. 
Men Gunnar Sahlén skulle vara en tillgång för BR. Fast ett skäl kan vara att Gunnar skulle 
göra nytta, och valberedningen vill ju inte förstöra BR´s "fina arbete". I övrigt känner jag inte 
till ledamöterna i BR men har fått positivt intryck av Ken Forsberg och mycket negativt 
intryck av Johan Ekman. Redan när jag körde buss och mötte Johan på en körning tyckte jag 
att han var en j-la skit! (ursäkta språket) Tre dagar med Johan Ekman är mer än nog ... 
 
 Ha det gott! Och forsätt ge branschen spöstraff! 
 
 
mvh xxxxxxxx 
 


